
Oświadczenie złożone 

przez senator Marię Koc 

na 82. posiedzeniu Senatu 

w dniu 1 października 2015 r. 

Oświadczenie skierowane do marszałka województwa mazowieckiego Adama Struzika 

Szanowny Panie Marszałku! 

Proszę o informację, w jakim zakresie będzie modernizowana droga wojewódzka nr 637 w ramach per-

spektywy finansowej na lata 2014–2020.  

W kwietniu br. otrzymałam od Pana Marszałka informację na piśmie, że DW 637 będzie w latach 2015–

2017 remontowana na odcinku szesnastu kilometrów od Stanisławowa do Okuniewa. W ostatnich dniach po 

doniesieniach prasowych zostałam poinformowana przez pracowników Urzędu Marszałkowskiego, że zakres 

prac na DW 637 uległ zmianie i na najbliższe lata planowane są prace na jedenastokilometrowym odcinku od 

Okuniewa do Michałowa.  

W związku z tym proszę o informację, czy rzeczywiście planowane prace zostały ograniczone, a jeśli tak, 

to w jakim zakresie i czym to zostało spowodowane.  

Proszę także o informację, na jakim odcinku będą prowadzone prace w latach 2014–2020 i czy będą te 

prace przebiegały w etapach.  

Czy jest szansa, że odcinek drogi wojewódzkiej nr 637 od Stanisławowa do Okuniewa zostanie zmoderni-

zowany w całości do roku 2020? 

Z poważaniem 

Maria Koc 




